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Breda, 7 augustus 2017 
 
Betreft: Vragen ex. art. 40 RVO 
 
Aan het college van B&W van Breda 
  
Onderwerp: Palm Parkies weert mensen die eigen drankjes meenemen 
 
Geacht college, 
 
De charme van Palm Parkies is dat een dwarsdoorsnede van de Bredase bevolking 
elkaar iedere dinsdag treft in ons prachtige park Valkenberg. Jong en oud, maar ook 
arm en rijk. Zij die het zich kunnen veroorloven om €2,60 voor een biertje of zelfs 
€3,90 voor een wijntje te betalen, doen dat. Zij die dat geld niet kunnen missen, 
nemen van thuis iets te drinken mee. De gemeente zag in het verleden het belang 
van dit laagdrempelige samenzijn in en droeg bij aan de kosten. In ruil daarvoor 
stond de organisatie toe dat men ook eigen drank meenam. 
 
Daar dreigt nu echter een eind aan te komen. Op de Facebookpagina van Palm 
Parkies valt te lezen dat vanwege de veiligheid, per direct een verbod op flessen en 
blikken wordt ingesteld. De organisatie wijst op incidenten die de afgelopen weken 
plaats zouden hebben gevonden waaronder het gooien van flessen naar beveiligers, 
problemen met honden, veel glas op de grond, overmatig drugsgebruik en 
lawaaioverlast van minigettoblasters. Hoe een verbod op bijvoorbeeld blikjes, al deze 
problemen op gaat lossen staat er overigens niet bij. (1) 
 
SP Breda vermoedt vooral commerciële belangen. In de praktijk zal dit er namelijk op 
neerkomen dat het meenemen van eigen drankjes ernstig wordt ontmoedigd. Hoe 
dan ook, met dit besluit zet de organisatie naar mening van SP Breda de bijl aan de 
wortel van dit succes. Met het weren van mensen die het financieel gezien wat 
minder breed hebben, wordt Parkies de zoveelste borrelgelegenheid voor uitsluitend 
de ‘happy few’.  
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Wat is uw reactie op het besluit van Palm Parkies om het meenemen van 
eigen consumpties aan banden te leggen, zogenaamd vanwege de veiligheid?  

2. Heeft de organisatie van Palm Parkies contact gehad met de Gemeente Breda 
of heeft u het ook op Facebook moeten lezen?   

3. Herkent het beeld wat door Palm Parkies geschetst wordt dat de veiligheid 
ernstig in het geding is op dinsdagavonden in het park? 

4. Gaat niet de burgemeester over de veiligheid in onze stad in plaats van een 
bedrijf dat direct commercieel belang heeft bij de getroffen maatregelen?  

5. Kunt u toelichten hoe een verbod op blikjes problemen met honden, overmatig 
drugsgebruik en lawaaioverlast van minigettoblasters gaat voorkomen? 



6. Draagt de gemeente nog altijd bij aan Palm Parkies in financiële danwel 
organisatorische zin? Welke voorwaarden zijn er verbonden aan die bijdrage? 

7. Kan de organisatie zomaar dergelijke maatregelen nemen uit het oogpunt van 
‘veiligheid’ zonder tussenkomst van de gemeente of burgemeester? 

8. Bent u bereid om per ommegaande met de organisatie in overleg te gaan of er 
inderdaad sprake is van veiligheidsrisico’s? 

9. Bent u voorts bereid om met de organisatie te komen tot zinvolle maatregelen 
die het laagdrempelige karakter van dit evenement niet ernstig aantasten? 

10. Bent u bereid om deze vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden 
aangezien Palm Parkies dit jaar nog maar driemaal plaats zal vinden? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Bas Maes        
Fractievoorzitter SP Breda     
  
 

1) Zie Facebookpagina Palm Parkies Breda 
 
 

 


